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Protokół Nr XXVII/2017 
z obrad XXVII sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Nidzicy 
w dniu 27 stycznia 2017 r. 

 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 12:00, 

następnie przywitała wszystkich obecnych i zaproszonych gości. 
Przewodnicząca Rady oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczyło 12 

radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Listy obecności  radnych  i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
Uwag do porządku obrad nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 

 
Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego za rok 

2016. 
6. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady z działalności Rady za 2016 r. 
7. Przedstawienie planów pracy stałych komisji Rady Powiatu na 2017 r. 
8. Sprawozdania stałych komisji Rady Powiatu z działalności w II półroczu 2016 r. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2017, 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2017-2025, 
3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica, 
4) udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego, 
5) zamiaru likwidacji Technikum Żywienia i gospodarstwa domowego w Zespole Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, 
6) zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, 
7) zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, 
8) zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Zespole Szkół 

Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 
10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski. 

 
Ad. 2. 
Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. 
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu przedstawił Starosta Grzegorz 

Napiwodzki. Stanowi ono zał. nr 3 do niniejszego protokołu. Dodał, że względu na zmianę prawa 
oświatowego możliwe, że zaistnieje konieczność zwołania nadzwyczajnej sesji w celu podjęcia 
uchwały określającej projekt sieci szkół Powiatu Nidzickiego. 

 
Ad. 4. 
Zapytań i interpelacji radnych nie było. 
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Ad. 5. 
p. Witold Szempliński  - inspektor w Wydziale Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania 

Kryzysowego przedstawił sprawozdanie Starosty Nidzickiego z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego za rok 2016. Stanowi ono zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 
Uwag i pytań odnośnie sprawozdania nie było. 

 
Ad. 6. 
Przewodnicząca Elżbieta Góralska złożyła sprawozdanie z działalności Rady Powiatu w roku 2016. 

Stanowi ono zał. nr 5 do niniejszego protokołu. 
Uwag i pytań radnych nie było. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący p. Ryszard Kumelski przedstawił Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, 

Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie  na rok 2017. Uwag i pytań radnych nie było. Plan stanowi zał. 
nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Waldemar Słupski przedstawił Plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 
Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska na rok 2017. Uwag i pytań radnych nie było. Plan stanowi zał. nr 
7 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8. 
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej                

i Pomocy Rodzinie za II półrocze 2016 r. złożył jej przewodniczący – p. Ryszard Kumelski. Stanowi ono zał. 
nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uwag i pytań nie było. 
 
Radny Ryszard Kumelski zwolnił się z dalszej części posiedzenia i opuścił salę. Odtąd w obradach uczestniczyło 11 radnych. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska za II półrocze 2016 r. złożył jej przewodniczący – p. Waldemar Słupski. Stanowi ono 
zał. nr 9 do niniejszego protokołu. Podziękował również Policji, Straży Pożarnej i Powiatowemu Zarządowi 
Dróg za działania na rzecz poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Pytań i uwag odnośnie sprawozdania nie było. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej w II półroczu 2016 r. złożył jej przewodniczący -                       

p. Marek Borowy. Stanowi ono zał. nr 10 do niniejszego protokołu. Uwag i pytań odnośnie sprawozdania nie 
było. 

 
Ad. 9. 1) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 

2017. Uwag i pytań nie było. 
Rada, w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVII/156/2017 w 

sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2017, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad. 9. 2) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2017-2025. Uwag i pytań nie było. 
Rada, w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVII/157/2017 w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2017-
2025, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9. 3) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Nidzica. Dotacja przeznaczona jest na funkcjonowanie Centrum Edukacji 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Uwag i pytań nie było. 

Rada, w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVII/158/2017 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9. 4) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego. W uchwale jest mowa o pomocy  w 
rozbudowie drogi wojewódzkiej 545,z  przebudową dwóch skrzyżowań w Nidzicy wraz ze 
wschodnim wylotem drogi 604. 

Pytań i uwag nie było. 
Rada, w obecności 11 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVII/159/2017 w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Warmińsko-
Mazurskiego, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9. 5-8) 
p. Jolanta Tymińska omówiła projekty uchwał Rady powiatu w sprawach: 

1) zamiaru likwidacji Technikum Żywienia i gospodarstwa domowego w Zespole Szkół 
Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie, 

2) zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Zespole Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy, 

3) zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 
Zespole Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy, 

4) zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych w Zespole Szkół 
Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

Uwag i pytań odnośnie projektów uchwał nie było. 
Rada w obecności 11 radnych jednogłośnie podjęła uchwały: 

1) Nr XXVII/160/2017 w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Żywienia i 
gospodarstwa domowego w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w 
Jagarzewie, 

2) Nr XXVII/161/2017 w sprawie zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Zawodowych i 
Ogólnokształcących w Nidzicy, 

3) Nr XXVII/162/2017 w sprawie zamiaru likwidacji Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Zespole Szkół Ogólnokształcących w 
Nidzicy, 

4) Nr XXVII/163/2017 w sprawie zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego 
dla Dorosłych w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie. 

Uchwały stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 

Ponieważ zapytań i interpelacji radnych nie było, punkt ten stał się bezprzedmiotowy. 

 

Ad.11.  

Wolnych wniosków nie było. 

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca Rady o godz. 13:09 zamknęła obrady 

XXVII sesji Rady Powiatu w Nidzicy. 
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Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 


